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Abstract (en)
The capsule comprises a tubular sleeve (18), smooth on the inside, gripping the head (2b) of a plug (2) with which a handle (3) is associated by
means of two diametrically opposite pivots (3a, 3b). The sleeve is provided with notches (19) which are open upwards in order to receive the pivots,
whilst the teeth (22) of the ring (20) interact with the outer catches (13) of the sealing member (1). The join between the teeth (22) and the sleeve
(18) is thus broken when the plug (2) is unscrewed. <IMAGE>

Abstract (fr)
La capsule comporte un manchon tubulaire (18) intérieurement lisse enserrant la tête (2b) d'un bouchon (2) auquel une poignée (3) est associée
au moyen de deux tourillons (3a, 3b) diamétralement opposés. Le manchon est pourvu d'encoches (19) ouvertes vers le haut pour recevoir les
tourillons, tandis que les dents (22) de la bague (20) coopèrent avec les crans extérieurs (13) de l'obturateur (1). Ainsi, lors du dévissage du
bouchon (2), la liaison des dents (22) et le manchon (18) est rompue.
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